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متن پرسش

سلام و درود خدا خدمت شما ان شاءاالله سالم و تندرست باشید. با توجه به اینکه جامعه اسلامی

بایستی در همه ارکان خودش روح اسلامی داشته باشد لذا سوالی دارم: طبی که چند سالی است از

طرف آقای تبریزیان و امثالهم بنا شده است از لحاظ نظام عالم مورد انتقاد است: لازمه خلقت

موجودات، تفاوت آنها با هم است پس هر بدنی در طبیعت خود تفاوتهایی با سایر بدنها دارد (نه از

نظر نوع بلکه از نظر فی صنفه) لذا تدابیر خاصی برای هر فرد لحاظ میشود و برای یک بیماری، شاید

به تعداد افرادی که دچار آن هستند داروی خاص فردی موجود باشد. اما در طبی که به اسلام شریف

منسوب کرده اند ما چنین عقیده ای را نمی بینیم! و در موضوع کرونا دیدیم که برای همه عالم، داروی

امام کاظم علیه السلام و... تحویز کردند بدون توجه به اقلیم، سن، جنسیت، شرایط خاص افراد،

مزاجهای گوناگون و...؛ و اینکار از منظر عقل قابل پذیرش نیست. چنانچه در طب سنتی (طب جناب

بوعلی و امثالهم) این مورد کاملا رعایت میشود. لطفا راهنمایی بفرماد و اگر مقدور هست سخنرانی

یا پادکستی در این باره منتشر بفرماد. ممنون از وقتی که می گذارید�

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده متخصص این امور نمیباشم. ولی رویهمرفته نظر شما را اطباء سنتی

میپذیرند. میماند که در مورد داروی مشهور به داروی امام کاظم «علیهالسلام» میتوان گفت محتوای

آن طوری است که با طبع  بسیاری از افراد که از آن استفاده کردهاند؛ هماهنگی دارد. موفق باشید


